
Protokół 55/2024
z Posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Ekologii,

które odbyło się 9 stycznia 2024 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie  prowadził  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Ekologii  Wojciech
Cichoń. Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności
stanowi załącznik nr 1 do protokołu).
(Nieobecni usprawiedliwieni – Kępa Ryszard, Żabicki Piotr).

Przewodniczący Komisji zapytał czy radni mają uwagi do porządku obrad. 

AD. 1 PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Działania na rzecz osób bezdomnych w sezonie zimowym 2023/2024.
4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Omówienie korespondencji.
6. Sprawy różne.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD. 3 MATERIAŁ NT. DZIAŁAŃ NA RZECZ OSÓB BEZDOMNYCH W SEZONIE
ZIMOWYM 2023/2024. -  pismo Zastępcy Prezydenta Krzysztofa Duszkiewicza  z dnia 5
stycznia 2024 r. Nr ZS.0012.4.1.2024.II

Radni nie zgłosili uwag do materiału.

Komisja przyjęła materiał do akceptującej wiadomości.

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

AD.4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

•  Informacja nt. Legnickiego Budżetu Obywatelskiego (LXV/1)

Informację otrzymali wszyscy radni. 

Radna Jolanta  Kowalczyk  zapytała  o  spadającą  frekwencję  uczestnictwa  oraz  wydatki  na
kampanię promocyjną LBO.



Pan  Michał  Kotwa,  dyrektor  Centrum  Dialogu  Obywatelskiego,  odpowiedział,  że  cena
materiałów  reklamowych  wzrosła  3-krotnie  w ostatnich  latach,  stąd  nie  są  zlecane  spoty
radiowe i ograniczona została ilość plakatów i billboardów.

Radna  Aleksandra  Krzeszewska  zwróciła  uwagę,  że  w  materiale  nie  ma  wszystkich
informacji o które wnioskowała, w związku z czym poprosiła o uzupełnienie informacji na
następnej komisji.

Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

AD. 5 KORESPONDENCJA

Brak korespondencji.

AD. 6 SPRAWY RÓŻNE

Radna Aleksandra Krzeszewska zgłosiła, że napisała do schroniska dla bezdomnych zwierząt
o  organizację  akcji  tymczasowej  adopcji  psów  na  czas  mrozów  i  nie  otrzymała  żadnej
odpowiedzi.

Prowadzący obrady podziękował radnym oraz zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu
i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:

Marta Kowalczyk
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